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Bosse hälsar alla välkomna! 

Vi berättar varför mötet blev i Sollefteå istället för Junsele. Solatum håller äntligen på att byta mattor 

på Björnen i hall och kök. 

Conny läser föregående protokoll och kommenterar det som hänt eller gjorts. 

 

Brukarnas funderingar: 

 Varför får inte brukare ge julklapp? Bosse svarar direkt att vi får inte ta emot julklappar eller 

andra gåvor. 

 Inga andra funderingar/frågor 

 Julfest, hur går vi vidare? Det ska vara en fest för alla, både personal och brukare.  Skulle 

kunna vara en kombination med Pelles Julbord. Bjuda in Pelle till nästa brukarråd för 

diskussion. 

 

Vi fikar och fortsätter mötet! 

 

Conny och Bosse 

 Pelles undersökning om vad de vill göra på sin fritid. Diskussion 

- Innebandy, träna och spela mot andra 

- Fotboll 

- Resa för att se Gladiatorerna i Sundsvall 

- Dansskurs,  let´s Dance, kör, musikal (både fritid och arbetstid) 

- Baka/Matlagning 

 

 



 

 Information om att vi fått en ny verksamhetschef, Eva Sundström 

 Att vi söker en ny verksamhetsutvecklare eftersom Eva hade den tjänsten tidigare 

 Vi ska öppna en ny arbetsplats på Erikshjälpen 

 Bosse informerar om hur poolen fungerar 

 Markus Vestman skall skriva i bladet för funktionsstöd 

 

 

Bosse och Conny kommer ut med nya tider sedan vi pratat med Pelle.  

Nästa möte blir i Junsele. 

 

Mötet avslutas och vi önskar alla en god Jul och Gott Nytt År 

 

 


